
Styrelsemöte i Kåseberga Byalag 2012-09-01 

 
Närvarande: Ann-Kristin Bjelk, Ingegerd Söderman, Bengt Anker, 

Bruno Beijer, Björn Berglund och Per Kverrstad. 

Ej närvarande: Ove Söderling. 

 

1. Ordf. öppnade mötet. 

2. Vid byavandringen ska bl.a. detta tas upp; Lyktstolpe vid 

Hobjersvägen, rivning av Macken, cykelvägens utbyggnad, 

Graverna/gångstigen och beläggning på flera av byns gator. 

Ordf. kontaktar Mackens ägare. Näringsidkarna bör informeras 

om datum för vandringen för att kunna ge sina synpunkter. 

3. Lars Yngve bjuds in av Löderups, Hagestads och Kåsebergas 

byalag som delar på kostnaderna. Datum 3/10. Plats meddelas 

senare. 

4. Det ekonomiska läget är gott. 

5. Avtalet mellan Byalaget och Gamla Lejet angående Boulebanan 

har löpt ut utan att förnyas. Gamla Lejet övertar skötseln, men 

för byborna innebär det ingen förändring. Alla i byn är 

fortfarande välkomna att utnyttja banan. 

6. 13/10 planerar vi att ha höststädning i trädgården, bl.a. 

kantskärning av gräsmattan. Då passar vi också på att städa i 

förrådet. 

7. Näringslivsfrukost den 17/9 i Ystad. Bruno deltar. 

8. Nästa möte blir den 6/10. Ove fixar fika 

 

9.  Mötet avslutades 

 

     Vid protokollet:   Justeras: 

 

 
       Per Kverrstad   Bengt Anker 
 


